Fortune Baby Ceremony Application 2025

• Application for 2025's Fortune Baby Ceremony will open from 1 – 31 July 2025.

Criteria:

- o Applicable to SGS members only; and
- o Child born in or after the year 2022 will be eligible for the Ceremony.

Procedure:

- The application form can be downloaded from SGS website at https://sokasingapore.org/ from 1 July 2025 onwards;
- Interested parents may submit your application form by email to
 Organisation Division staff Ong Siew Cheng at siewcheng@soka.sg with an attached copy of your child's birth certificate for verification.
- o Closing date for the submission of application is 31 July 2025.
- A letter of acknowledgement and online donation form will be sent to the confirmed applicants by email. In the acknowledgement letter, applicants will be notified of the specific time allocated and further details for the Ceremony.
- o For any further queries, please contact our staff at <u>6551 8900</u>.

Ceremony:

o Date: 9 August 2025 (Sat; P.H.)

o Time: 10am

o Venue: SGS Headquarters – Ikeda Culture Auditorium

o Duration: 1 hour (approx.)

o Attire: To be dressed for photo taking

2025 年福子仪式的申请

• 2025年福子仪式的申请将于 2025年7月1日至31日开放。

• 条件:

- o 只限 SGS 会员申请;以及
- o 在 2022 年或之后出生的孩子才能参加仪式。

申请程序:

- o 申请表格可从 7 月 1 日起,从 SGS 网站 https://sokasingapore.org/ 下载。
- o 有意申请的父母亲可将申请表格电邮给组织部门职员王秀清女士, 电邮址是 <u>siewcheng@soka.sg</u>。请附上<u>孩子的出生证明书的副本</u> 以便核证。
- o 提交表格的截止日期是 <u>2025 年 7 月 31 日</u>。
- 总部将会电邮给确定的参加者确认信件和电子供养表格。确认信件中会注明仪式的详情。
- 。 若有任何疑问, 请致电 6551 8900 向我们的职员询问。

福子仪式:

o **日期**: 2025年8月9日 (星期六,公共假日)

o 时间: 上午10点

○ 地点:新加坡创价学会总部——池田文化讲堂

o 时长:约1个钟头

o **衣着**:适合拍照留念的服饰

SOKA GAKKAI SINGAPORE 新加坡创价学会

Fortune Baby Ceremony Application Form 2025 2025年福子仪式申请表

Applicable to Soka Gakkai Singapore Members Only 只适用于新加坡创价学会会员

				nts' Particulars	家长资料	
Mother's Part	ticulars 母亲					
Name 英文姓名			Date of Birth 出生日期 Tel (Hp) 联络号码 (手机)			
Division 部别			Email 电邮			
Zone 本部			Chapter 支部		District 地区	
Address 住址						
Father's Parti	iculars 父亲	资料				
Name 英文姓名			Date of Birth 出生日期			
				Tel (Hp) 联络号码 (手机)		
		Position 役职		Email 电邮		
Zone 本部				Chapter 支部		District 地区
			Chile	d's Particulars	孩子资料	
		1st			2nd	3rd
English Name 英文姓名						
Name in other characters 其他姓名						
DOB 出生日期						
Gender 性别						
For Office Use	· Only 供办公	室用				
Note : The app submitted with		Closing date: 31 July 2025				
注意:只限为在202	22年或以后出生的	截止日期: 2025 年 7 月 31 日				

SOKA GAKKAI SINGAPORE 新加坡创价学会

Fortune Baby Ceremony Application Form 2025 2025年福子仪式申请表

Applicable to Soka Gakkai Singapore Members Only 只适用于新加坡创价学会会员

Consent on your personal data (个人资料同意书)

By signing this application form, you agree that Soka Gakkai Singapore may collect, use and disclose your personal data, as provided in this application form, for the processing of this application to participate in the Fortune Baby Ceremony, in accordance with the Personal Data Protection Act 2012 (available at the PDPC website https://www.pdpc.gov.sg/) and our data protection policy.

Please visit our website at https://sokasingapore.org/pdpa/ for further details on our data protection policy, including how you may access and correct your personal data or withdraw consent to the collection, use or disclosure of your personal data.

依据2012年的个人资料保护法令(可于官方网站浏览 https://www.pdpc.gov.sg/),以及学会的资料保护政策, 经签署此申请表,您同意新加坡创价学会为处理您申请参与福子仪式,收集、使用及公开您在此申请表上所提供的个人资料。

欲知更多关于学会的个人资料保护政策的详情,包括您如何进入并更改您的个人资料,或撤回同意收集、使用或公开您的个人资料,请浏览学会网站 https://sokasingapore.org/pdpa/。

Applicant's (Any One Parent) Name/Signature	Date
申请者(家长之一)姓名与签名	日期